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Vraag 1. Gemeente Venlo heeft een flink tekort op het sociaal domein. Dit betreft 

ook een tekort op de regiogelden. Heeft dit nog consequenties voor de 
gemeente Beesel?  
 
Antwoord 
Het tekort op regiogelden betreft een tekort op de post Beschermd Wonen, 
welke Venlo als centrumgemeente uitvoert voor Noord- en Midden Limburg. 
In het verleden zijn hier veel discussies over gevoerd, waarbij uiteindelijk de 
afspraak gemaakt is dat Venlo zelf verantwoordelijk is voor overschotten en 
tekorten, maar dat er wel inhoudelijk nagedacht wordt en ingezet wordt op 
transformatie.  Het totale tekort is een bedrag van 3,3 miljoen, wat door de 
gemeente Venlo in haar raadsinformatiebrief hierover, primair wordt 
onderbouwd door het niet in beeld hebben van 40 cliënten. In die zin heeft 
dit tekort geen financiële consequenties voor de gemeente Beesel, omdat dit 
een logische consequentie is van het open/eind karakter van de regelingen 
en verantwoordelijkheden binnen het sociaal domein, waarbij deze 
verantwoordelijkheid bij de gemeente Venlo is vastgelegd. De gemeente 
Venlo is op dit moment nog volop bezig met het uitwerken van een plan van 
aanpak. Op het moment dat dit meer inzichtelijk is kunnen we pas 
vaststellen of er naar de toekomst mogelijke consequenties zijn voor de 
gemeente Beesel.  
 
 
2. Zorgboerderij de Huiberg heeft van de gemeente een defibrillator 
gekregen,  is dit volgens het beleid van de defibrillators ?  (ik ken het beleid 
niet) Kunnen alle bedrijven dit aanvragen via de gemeente ?  
 
Antwoord 
In het kader van ons gezondheidsbeleid is een dekkend netwerk van AED's, 
ter ondersteuning van ons netwerk van burgerhulpverleners een vastgesteld 
speerpunt. Op basis van landelijke kengetallen heeft de gemeente Beesel 
een vrij sterk dekkend netwerk, maar ook gelet op doorontwikkelingen van 
het systeem van burgerhulpverlening was er nog behoefte aan een AED in 
het gebied tussen A73 en de Duitse Grens, gelet op de voorzieningen, 
visvijver en zorgvoorziening, is in overleg gekozen om de AED bij de 
Huiberg op te hangen. Dit ook met het oog op een stukje sociale controle die 
wenselijk is bij een dergelijke voorziening. Er is dus vanuit de gesignaleerde 
behoefte een aansluiting gezocht bij een passende locatie. Het is dus niet 
het beleid om alle bedrijven op deze wijze een AED te verstrekken. 
 
3. De Brasserie in Bösdael wordt een soort huis van de wijk i.s.m de 
gemeente. Wat houd dit in voor de gemeente ? 
 
Antwoord 
De term 'huis in de wijk' is gekozen door de Zorggroep in haar externe en 
wellicht ook interne communicatie. Zoals bekend hebben we van de 
oorspronkelijk vier locaties van geregisseerde dagbesteding in de gemeente 
Beesel inmiddels nog twee locaties over waar dit zorgaanbod 
geconcentreerd wordt aangeboden, De Huiberg en Bösdael. Daarnaast 
blijven we vanuit ons beleidskader inzetten op de diversiteit en 
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toegankelijkheid op 4 open-inloop locaties in de gemeente Beesel, te weten, 
Spick, Offenbeckerhof, Huiberg en Bösdael. Voor de laatste locatie wordt in 
overleg met De Zorggroep gezocht naar een stukje vernieuwing van aanbod 
van de open-inloop die aansluit op de diversiteit die deze groep vraagt. Een 
traditioneel dagbestedingsprogramma is een passende vorm voor veel 
ouderen, maar we zien ook een ontwikkeling waarbij ouderen met andere 
interesses of achtergronden ook andere behoeften hebben. Door de brede 
mogelijkheden binnen Bösdael, met buurtkamers, brasserie, maar ook 
aangrenzende accommodaties als een zwembad, sporthal, basisschool, 
dierenpark, in te zetten kan deze diversiteit ook meer geboden worden. 
Daarmee slagen we erin om ook een brede doelgroep deel te laten nemen 
aan activiteiten in de gemeenschap en proberen we vereenzaming te 
voorkomen.  
 
Als gemeente omschrijven we in dit project het hoofddoel en zoeken we in 
gezamenlijkheid naar de juiste indicatoren om dit te verantwoorden. De 
uitvoerders geven we de ruimte om de hoe invulling, samen met de 
bezoekers, verder vorm en inhoud te geven.  'Huis in de wijk' is dus een 
vorm van de hoe invulling, en voor de gemeente is het dus zaak om 
gezamenlijk te kijken of daarmee de doelstelling van een breed bereik van 
de open-inloop functie gehaald wordt. 
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